(以下的出席名單所顯示的只是截至擬備該名單時的情況) (The attendance list below only shows the position as at the time of preparation)

財經事務委員會 Panel on Financial Affairs

2014 年 12 月 1 日(星期一)上午 9 時 30 分 在立法會綜合大樓會議室 1 舉行會議

Meeting to be held on Monday, 1 December 2014 at 9:30 am Conference Room 1 of the Legislative Council Complex

出席名單 Attendance List

(截至 2014 年 11 月 25 日) (As at 25 November 2014)

議程第 III 項

財 政 司 司 長 簡 報 香 港 整 體 經 濟 最新狀況

曾俊華先生, GBM, JP 財政司司長

陳李藹倫女士, JP

政府經濟顧問

胡偉文先生 財政司司長政務助理

<u>議程第 IV 項</u> 2015-2016 年度財政預算案諮詢

曾俊華先生, GBM, JP 財政司司長

謝曼怡女士,JP 財經事務及庫務局 常任秘書長(庫務)

胡偉文先生 財政司司長政務助理

Agenda item III

Briefing by the Financial Secretary on Hong Kong's latest overall economic situation

Mr John TSANG, GBM, JP Financial Secretary

Mrs Helen CHAN, JP Government Economist

Mr Raymond WU Administrative Assistant to Financial Secretary

Agenda item IV 2015-2016 Budget consultation

Mr John TSANG, GBM, JP Financial Secretary

Ms Elizabeth TSE, JP Permanent Secretary for Financial Services and the Treasury (Treasury)

Mr Raymond WU Administrative Assistant to Financial Secretary

議程第V項

香港場外衍生工具監管制度第一 階段的實施建議

陳敏茵女士 財經事務及庫務局 首席助理秘書長(財經事務)2

何漢傑先生 香港金融管理局 主管(金融穩定監察)

李玉瓊女士 香港金融管理局 高級經理(金融穩定監察)4

梁仲賢先生 證券及期貨事務監察委員會 市場監察部高級總監

杜惠芬女士 證券及期貨事務監察委員會 市場監察部總監

穆嘉琳女士 證券及期貨事務監察委員會 市場監察部總監

鄭嘉慧女士 證券及期貨事務監察委員會 市場監察部高級經理

議程第 VI 項

建議調整香港海關轄下服務的收費

潘偉榮先生 財經事務及庫務局 首席助理秘書長(庫務)(收入)

方大維先生, CMSM

Agenda item V

Proposed implementation of the first phase of the over-the-counter derivatives regulatory regime in Hong Kong

Ms Ada CHAN
Principal Assistant Secretary for
Financial Services and the Treasury
(Financial Services)2

Mr Daryl HO Head (Financial Stability Surveillance) Hong Kong Monetary Authority

Ms Polly LEE Senior Manager (Financial Stability Surveillance)4 Hong Kong Monetary Authority

Mr Rico LEUNG Senior Director (Supervision of Markets) Securities and Futures Commission

Ms Daphne DOO
Director (Supervision of Markets)
Securities and Futures Commission

Ms Thrity MUKADAM
Director (Supervision of Markets)
Securities and Futures Commission

Ms Eunice CHENG
Senior Manager (Supervision of Markets)
Securities and Futures Commission

Agenda item VI

Proposed revision of fees and charges for services under the Customs and Excise Department

Mr Gary POON Principal Assistant Secretary for Financial Services and the Treasury (Treasury) (Revenue)

Mr David FONG, CMSM

香港海關 海關助理關長(稅務及策略支援)

周偉華先生 香港海關 應課稅品科高級參事

議會事務部 1 Council Business Division 1 立法會秘書處 Legislative Council Secretariat 2014年11月25日 25 November 2014 Assistant Commissioner (Excise and Strategic Support)
Customs and Excise Department

Mr Fred CHAU
Senior Staff Officer (Dutiable Commodities
Administration)
Customs and Excise Department